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RG.0012.10.2019 

 

 

Protokół Nr 10/19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 29 października 2019 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1400 a zakończyła o 1435. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło, który 

powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (w chwili otwarcia 

posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 4, w trakcie obrad dołączył radny 

Marcin Zieliński). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości rolnych stanowiących własność Gminy Radomyśl nad Sanem (Dąbrowa 

Rzeczycka) przedstawił inspektor ds. rolnictwa, ochrony przyrody i ochrony 

przeciwpożarowej Jacek Dudek informując, że Zebranie Wiejskie wyraziło zgodę na 

dzierżawę nieruchomości. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/2.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości rolnych stanowiących własność Gminy Radomyśl nad Sanem (Rzeczyca 

Okrągła) przedstawił inspektor ds. rolnictwa, ochrony przyrody i ochrony 

przeciwpożarowej Jacek Dudek informując, że Zebranie Wiejskie wyraziło zgodę na 

dzierżawę nieruchomości. 
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W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/3.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (Chwałowice) przedstawiła z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj, 

nadmieniając o pozytywniej opinii Zebrania Wiejskiego  kwestii zbycia nieruchomości. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu  – 5 głosów 

„za” – jednogłośnie.  

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (Chwałowice) przedstawiła z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj, 

nadmieniając o pozytywniej opinii Zebrania Wiejskiego  kwestii zbycia nieruchomości. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu  – 5 głosów 

„za” – jednogłośnie.  

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (Żabno) przedstawiła z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj, 

nadmieniając o pozytywniej opinii Zebrania Wiejskiego  kwestii zbycia nieruchomości. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (Nowiny) przedstawiła z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj, 

nadmieniając o pozytywniej opinii Zebrania Wiejskiego  kwestii zbycia nieruchomości. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu   

– 5 głosów „za” – jednogłośnie.  

 

Ad. IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia 

Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Julian Geneja. 

W głosowaniu Komisja opowiedziała się za nieuwzględnieniem wniesionej petycji – 5 

głosów „za” za nieuwzględnieniem  petycji.  

 

Ad. IV/8.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w 

Stalowej Woli na kadencję 2020-2023 przedstawił inspektor ds. rady gminy Piotr Chodur. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  
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Ad. IV/9.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie dokonania wpisu do „Księgi Zasłużonych” dla 

Gminy Radomyśl nad Sanem  został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów 

„za” – jednogłośnie.  

 

Ad. IV/10.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2019 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. V. 

Radna Lucyna Jurkiewicz zapytała czy wszystkie sołectwa ponoszą koszty wykonania 

przeglądów rocznych Domów Ludowych i placów zabaw, ponieważ w sprawozdaniu z 

wykonania budżetu za I połowę 2019r. nie ma zapisów, że wszystkie miejscowości 

zaplanowały i zrealizowały przeglądy z własnych środków. 

Z-ca wójta Izabela Szałaj odpowiedziała, że wszystkie sołectwa opłacają dokonanie 

przeglądów DL i gminnych placów zabaw w ramach środków zaplanowanych w funduszach 

sołeckich. W sprawozdaniu nie wykazano wszystkich sołectw gdyż niektóre sołectwa 

realizują przeglądy w II połowie roku. Nadmieniła, że wykonanie przeglądów jest 

konieczne. 

Radny Julian Geneja zwrócił się z pytaniem jak wygląda sprawa budowy dalszego odcinka 

chodnika w Radomyślu.  

Z-ca wójta Izabela Szałaj odpowiedział, że został  wysłany wniosek o pozyskanie 

dofinansowania w kwocie 340 tys. zł. na budowę chodnika. Obecnie gmina oczekuje na 

jego rozpatrzenie. 

 

Ad. VI.  

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

 

 

             Przewodniczący Komisji  

                      Tomasz Budziło 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 

 

 


